

Södra Skärgården i Samverkan, SSIS
Protokoll styrelsemöte 27 augusti 2019
Protokoll nr 2019-5



Närvarande:

Asperö: Thomas Larson	Brännö: Peter Näslund
Donsö: Håkan Broberg,	Köpstadsö: Patrik Gustavsson
Styrsö: Jan Kaaling, Gustaf Asplund	Vrångö: Jan Kristensson,

Förhinder: Lina Lundgren, Anna Palmers

Adjungerade: Marie Sjövall, Alfred Strandberg.

Dagordning	Behandling	Ansvar.
1. Mötets öppnande	Gustaf öppnar mötet, alla hälsas välkomna, roligt att se att alla öar är representerade	
2. Val av ordförande och sekreterare	Gustaf valdes till ordförande tillika justeringsperson och Håkan till sekreterare	
3. Godkännande av kallelse och dagordning	Kallelse och dagordning godkändes	
4. Mötesschema	8 okt Donsö, 5 nov Brännö, 5 dec Asperö, Kössö, Styrsö, Vrångö	
5. Föreg. mötesanteckningar	Anteckningarna hade skickats ut i god tid tyvärr lite för länge sedan så de läses igenom och specifika punkter diskuterades bl.a. bildades en toalettgrupp som ska föra dialogen med PoN; Patrik, Marie, Peter, Thomas, Alfred o Gustaf. I sammanhanget lyftes fråga om att föreslå Göteborg & CO att göra en kundundersökning om vad turisterna saknar och hur de upplever besöket i södra skärgården. Anteckningarna lades därefter till handlingarna.	
6. T-puls	Jan Kaa redovisade en ypperlig och klagörande sammanställning över KS beslut i frågan. (Bifogas) Fullmäktige skall behandla detta i september, därefter ska vi tillskriva samtliga som fått uppdrag och erbjuda vårt samarbete samt fråga efter en genomförandeplan.	J.Ka
7. Information/kommunikation	Annas uppdrag att ta över hemsidan har skjutits fram pga sjukdom. Styrelsen beslöt att skaffa en domän utan å, ä eller ö. Förslag lades på t.ex. SSIS.one som är ledig. ÅTERSTÅR! Diskussion kring hantering av kommentarer på FB och frågor på mejl. Anna och Patrik svarar på FB de inte anser att annan ska ta det. Mejlfrågor svarar den som är bäst lämpad till det. Marie lyfte frågan om att vi behöver förbättra kommunikationen och eventuellt försöka ta hjälp av en kommunikatör. Styrelsen inser behovet men vi har dock ingen i gruppen eller ekonomiska muskler att plocka in någon just nu.	A.Pa

8a. Västtrafik	Marie har öppnat upp för en dialoggrupp med Västtrafik. Marie bokar ett första möte med dem där vi tar med ett antal frågor som berör oss. Bl.a. att båtarna är infrastruktur, sträckning och fyllnadsgrad på buss 114, Västtrafiks del i KS beslut ang T-Puls samt Västtrafiks del i flytbryggorna. Deltar gör Håkan, Marie, Jan Kaa, Patrik.	M Sj
8b.	Ett nytt fraktrafikavtal har tecknats mellan Staden och Styröbolaget. Avtalet har försämrats för oss i vissa delar vilket måste tas upp med trafiknämnden. Patrik gör en sammanställning och inleder med en dialog med Henrik Sjöstrand för att sedan träffa trafiknämnden. Att fortsätta träffa tjänstemän känns meningslöst.	P Gu
8c.	En utomstående grupp har bildats för att föra dialog med staden om s.k. multikärl för enskilda hushålls källsortering. Styrelsen menar att detta leder till behov av större renhållningsfordon vilket inte går på öarna. Det är bättre att se till att utöka antalet fraktioner på befintliga återvinningstationer. Thomas har en kontakt kring detta och söker upp dem för att hitta rätt partner att diskutera med på Renova eller vem som håller i det.	T La
9. Medlems- anskaffning	Nu måste samtliga ta tag i detta och få ut information till föreningarna och få in dem som medlemmar. Presentationen är färdig. Anna lägger till Schemat med arbetsgrupper. Thomas meddelade att Asperös representant i Ö-dialogen kan vara intresserad att kliva in i SSIS.	Alla
10. Att-göra-listan	Bordlades	
11. Ö-dialogen	Ärenden föreslagna till nästa Ö-dialog enligt senaste protokollet: Västtrafik om flytbryggor och ö-snabbens rutt, Trafikkontoret om godstrafiken, SBK o Trafikkontoret om översiktsplanen, Telia om krisplan samt nytt ärende om planerad indragning av följeslagare för förskolebarn på båtarna.	P Gu
12. Arbetsgrupper	Reviderade arbetsgrupper presenterades, inga synpunkter hördes.	Alla
13. Extra årsmöte o strategidag	Extra årsmöte skall beslutas när medlemmar kommit in, strategidagen avvaktas till efter extra årsmöte.	
14. Rapporter från Öarna	Donsö: Första inflyttning brofästet kan, enligt uppgift, ske i oktober men osäkert. Full aktivitet för DSM pågår. Styrö: Utställning om skärgårdstrafiken pågår på Öbergska till slutet september, lördag 1/8 håller Jan o Gustaf låda kl 14.00 alla välkomna. Ellevio påbörjar grävning av nytt elnät. Styröhöjd klar och en ny etapp ska påbörjas. Kössö: Ska påbörja asfaltering. Vrångö: Stora problem med kajbygget, går långsamt eventuellt klar till jul. Ny fin återvinningstation, nytt utegym. Asperö: Har fixats en återbruksplats där man kan lämna och hämta grejor vid behov, Brännö: Vägen från Rödsten ska breddas, har fått nytt utegym	
18. Övriga frågor	PostNords godshantering skall tas upp på att-göra-lista Att-göra-listan revideras av Anna och Håkan med uppsatta prioriteringar	Alla

19. Avslutning	Ordförande avslutade mötet och alla tackade för god skaffning.	
----------------	--	--

Vid protokollet

Justeras/Mötesordförande

Håkan Broberg

Gustaf Asplund

Fokusområden/ fokusgrupper	Närings-liv	Fritid/ Kultur	Trygghet och säkerhet	Boende/ byggnation	Förskola/ Skola	Besöks-näring	Resor och transporter	Namn
Näringsliv	x						x	Marie, Patrik
Fritid/Kultur/Föreningsliv		x					x	Gustaf, Brännö, Tomas
Trygghet och säkerhet (vård och omsorg)			x				x	Anna, Jan Kr,
Boende/byggnation				x			x	Jan, Håkan, Gustaf, Alfred
Förskola/skola					x		x	Lina
Besöksnäring						x	x	Anna, Marie, Alfred
Resor och transporter	x	x	x	x	x	x	x	Jan, Håkan, Gustaf, Marie